

ORDER OF REFERENCE

Tuesday, June 4, 1985

ORDERED,—That a Special Committee consisting of Messrs. Blaikie, Caccia, Darling, Ferland, Gurbin, Schellenberg and St-Julien be appointed to act as a Special Committee on Acid Rain;

That the Committee hold hearings to review all aspects of acid rain;

That the evidence adduced by the Sub-Committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry in the First Session of the present Parliament be deemed to have been referred to the Committee;

That the Committee have all the powers provided to the standing committees pursuant to Standing Order 69(8); and

That the provisions of sections (4) and (9) of Standing Order 69 of the House of Commons should be suspended, unless otherwise agreed to by this Committee.

ATTEST

pour Le Greffier de la Chambre des communes

MICHAEL B. KIRBY

for The Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Le mardi 4 juin 1985

IL EST ORDONNÉ,—Qu'un comité spécial, constitué de MM. Blaikie, Caccia, Darling, Ferland, Gurbin, Schellenberg et St-Julien, soit créé pour agir comme Comité spécial des pluies acides;

Que le Comité tienne des audiences pour examiner tous les aspects des pluies acides;

Que les témoignages recueillis par le sous-comité des pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts au cours de la première session du présent Parlement soient réputés avoir été déférés au Comité;

Que le Comité ait tous les pouvoirs dévolus aux comités permanents en vertu de l'article 69(8) du Règlement; et

Que l'application des dispositions des paragraphes (4) et (9) de l'article 69 du Règlement de la Chambre des communes soit suspendue, à moins d'entente contraire intervenue au Comité.

ATTESTÉ